Рисунок 1. Результаты исследования уровней анти-GP2 антител классов  G и А в сыворотке крови обследованных детей.
а – уровни анти-GP2 IgG-антител в сыворотке крови обследованных детей.

Примечание: медианы по группам обозначены черными линиями. Уровень cut off  обозначен серой линией.

б – ROC-анализ уровней анти-GP2 IgG-антител в сыворотке крови обследованных детей.

в – уровни анти-GP2 IgА-антител в сыворотке крови обследованных детей.

Примечание: медианы по группам обозначены черными линиями. Уровень cut off  обозначен серой линией.

г – ROC-анализ уровней анти-GP2 IgА-антител в сыворотке крови обследованных детей.
Figure 1. Results of the anti-GP2 antibody of  G and A classes levels study in the serum of the examined children.

a – levels of anti-GP2 IgG antibodies in the serum of the examined children.

Note: group medians are indicated by black lines. The cut off level is indicated by a gray line.

b - ROC-analysis of anti-GP2 IgG antibody levels in the serum of the examined children.

c - levels of anti-GP2 IgA antibodies in the serum of the examined children.

Note: group medians are indicated by black lines. The cut off level is indicated by a gray line.

d - ROC-analysis of anti-GP2 IgA antibody levels in the serum of the examined children.

Рисунок 2. Результаты исследования уровней анти-GP2 антител классов  G и А в копрофильтратах обследованных детей.

а – уровни анти-GP2 IgG-антител в копрофильтратах обследованных детей.

Примечание: медианы по группам обозначены черными линиями. Уровень cut off  обозначен серой линией.

б – уровни анти-GP2 IgА-антител в копрофильтратах обследованных детей.

Примечание: медианы по группам обозначены черными линиями.

в – уровни секреторных IgA (sIgA) в копрофильтратах обследованных детей.

Примечание: медианы по группам обозначены черными линиями.

г – соотношение  анти-GP2 IgA / sIgA в копрофильтратах обследованных детей.

Примечание: медианы по группам обозначены черными линиями. Уровень cut off  обозначен серой линией.

Figure 2. Results of the anti-GP2 antibody of  G and A classes levels study in the coprofiltrates of the examined children.

a - levels of anti-GP2 IgG antibodies in the coprofiltrates of the examined children.

Note: group medians are indicated by black lines. The cut off level is indicated by a gray line.

b - levels of anti-GP2 IgA-antibodies in the coprofiltrates of the examined children.

Note: group medians are indicated by black lines.

c - levels of secretory IgA (sIgA) in the coprofiltrates of the examined children.

Note: group medians are indicated by black lines.

d - ratio of anti-GP2 IgA / sIgA in coprofiltrates of examined children.

Note: group medians are indicated by black lines. The cut off level is indicated by a gray line.

